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EWAA HOTELS

YOU THINK
WE DELIVER ...

“ “
Company Profile

www.ewaahotels.com



Luxurious and dedicated group of Hotels & Resorts with inspiring 
architecture, advanced air-conditioned rooms & apartments, spacious 
conference halls, magnificent exhibition centers and catering 
services combining incredible customized services and an amazing 
environment with extravagant views from our iconic locations that 
makes our valued guests feel like home.  

WELCOME...
EWAA HOTELSto

 “ more than  in hospitality  ”
YEARS

في فنادق ايواء مرحباً بكم ...

مجموعة فنادق تتسم بالفخامة الاستثنائية تتميز بتصاميم فريدة ، مؤثثة أثاث عصري ، تحتوي على قاعات مؤتمرات 
المريح، كما نتميز  الخاصة والمكان  الخدمات  فسيحة ومراكز معارض فخمة وخدمات تقديم الطعام والتي تجمع بين 

بالإطلالات الرائعة لمواقعنا التي تشعرك بأنك في منزلك -

خبرتنا في الضيافة تمتد لأكثر من ثلاثين سنة
””
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WE STRIVE TO ACHIEVE SUPERIORITY...
by living up to the highest professional and ethical standards present.

by listening very carefully and keeping your assigned priorities.

by recognizing the importance of precision and detail working within a multicultural environment since many 
years by being team players.
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Message from the

    CHAIRMAN...
To Our Stakeholders:

According to the World Travel Organization, the development of hotels and hospitality groups 
around the globe is immense. To encourage such growth of hotel development in the Kingdom of 
Saudi Arabia, EWAA Hotels & Resorts were born!

EWAA Hotels are elegant hotels that offer generous amenities and luxurious services. Our 
enhanced hotel model and refined perspectives of being a pioneer will maintain our position of 
Kingdom’s leading hospitality group that we have enjoyed for over 30 years now. 

Our policy is devised keeping our worthy guests, attentive and courteous employees, valuable 
shareholders and friendly working environment at its epicenter thus providing the best comfort 
and quality services. We work hard to live up to the promise of sustainability commitment. The 
success of the business witnesses our executive teamwork and commitment to excellence. 

I invite you to enjoy our incomparable properties in the Kingdom and a luxury experience that is 
beyond expectations. 

EWAA team welcomes you. 

Sincerely, 

Chairman
EWAA Hotels Board of Directors

إلى شركائنا :

مدير

مجموعة فنادق إيواء للضيافة

وفقــاً لمنظمــة الســياحة العالميــة، هنــاك تطــور هائــل فــي مجــال الخدمــات الفندقيــة ومجموعــات الفنــادق 
للضيافــة حــول العالــم، لذلــك ومــن أجــل تشــجيع هــذا النــوع مــن التطــور فــي المملكــة العربيــة الســعودية تــم 

انشــاء مجموعــة فنــادق إيــواء للضيافــة.

إن مجموعــة إيــواء الفندقيــة تشــتمل علــى فنــادق فاخــرة فاخــره توفــر بســخاء كل ســبل الراحــة لزوارهــا 
ــادة ســتحافظ علــى  ــا المتجــددة للري ــا وخططن ــز بطابــع مــن الرفاهيــة. فتطلعاتن ــر خدماتهــا التــي تتمي عب
مكانتنــا كأحــد أفضــل مجموعــات فنــادق الضيافــة الرائــدة عالميــاً والتــي تصدرناهــا لأكثــر مــن 30 عامــا 
حتــى يومنــا هــذا. جوهــر سياســتنا هــو الإعتنــاء بعملائنــا الأعــزاء وبموظفينــا الذيــن يتميــزون باللباقــة 
واللطافــة فــي تعاملهــم مــع الــزوار وبمســاهمينا القديريــن وبمحيطنــا الخــاب بحيــث نوفــر لهــم أفضــل 

ســبل الرخــاء والرفاهيــة والخدمــات ذات الجــودة العاليــة. 

إننــا نســعى للحفــاظ علــى وعدنــا بمواصلــة هــذا التقــدم، كمــا أن نجاحنــا فــي العمــل يبرهــن مــدى التــزام 
فريقنــا التنفيــذي بتحقيــق التميــز. 

إننــي أدعوكــم للاســتمتاع بخدماتنــا التــي لا مثيــل لهــا فــي المملكــة واستكشــاف مــا لدينــا مــن خدمــات 
فاخــرة تفــوق جميــع التصــورات.

مع خالص الشكر والامتنان، 
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ABOUT US...

EWAA Hotels represent a group of distinct and prestigious Hotels & Resorts known for its hospitality and quality 
services. We offer an exquisite atmosphere to our guests to make their stay comfortable. It offers advanced 
furnished air conditioned rooms, amazing environment and incredible customized services which includes 
spacious conference halls, magnificent exhibition centers and specialized catering services that makes EWAA 
Hotels a perfect choice for both business and personal use.  EWAA Hotels has set a responsibility for its board 
and partners for the local and international market place.  In light of that responsibility, we promise to excel and 
expand to serve our local and international guests. 

The Ultimate Hotel Experience

Step in our hospitality and experience an elegant tint, delectable food in cozy environment and excellent 
amenities. 
Hotels with comfy sofas, television set and a fully equipped kitchen makes our valued guests feel like they 
never left home. Enjoy a variety of local and international cuisines to zest your holidays and events and get 
away from usual routine. 

من نحن... 

تجربة الفخامة بلا حدود 

تمنح  فهي  بها،  الخاص  بالمفهوم  منها  كلًا  يمتاز  مختلفة  تجارية  علامات  ذات  فنادق  مجموعة  هي  إيواء  فنادق 
ضيوفها جوا مريحا للإقامة وشققا مؤثثة مكيفة بأجواء رائعة وخدمات مميزة تشمل قاعات مؤتمرات فسيحة ومراكز 
معارض فخمة وخدمات تقديم الطعام، مما يجعل فنادق إيواء الخيار الأمثل للإستخدام الشخصي والتجاري. وقد وضعنا 
على عاتقنا ضمان راحة شركائها العديدين على الصعيد المحلي والدولي ولذلك فهي تتعهد بالتميز والتوسع لخدمة 

ضيوفها محليا وعالميا.

نغمرك بكرم الضيافة ونقدم لك تجربة بطابع أنيق ومأكولات شهية في جو دافئ لتحظى بمميزات رائعة
المحلية  المأكولات  من  متنوعة  بمجموعة  الإستمتاع  ويمكنكم  الرفاهية.  احتياجات  بجميع  مجهزة  مختلفة  فنادق  و 

المعتاد. الروتين  وكسر  الخاصة  ومناسباتك  بعطلاتك  والاستمتاع  والعالمية 
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VISION

MISSION

EWAA Hotels & Resorts envision putting the valued guests at utmost priority in order to 
be recognized by the exclusive services that it offers and to drive desired profitability by 
being consistent in excellence to be everyone’s number No.1 choice.  

The aim is to be a brand that is committed to provide quality services by putting our 
soul to hospitality every day to make our distinguished guests feel like home. We intent 
to practice a culture that promotes positive acquaintance with all our stakeholders 
ensuring company growth, maximized profits and guest satisfaction. 

We believe that “There is only one 
boss, The Guest.”

الرؤية

تتطلع فنادق ومنتجعات إيواء أن تجعل لضيوفها الكرام الأولوية الكبرى ليتسنى لها أن تُعرف بخدماتها 
الحصرية التي تقدمها ولتحقق تطلعاتها بالاستمرار في التميز والتطوير وذلك لتحتل المركز الأول دائما.

الرسالة

أن تتسم مجموعة إيواء الفندقية بالفخامة وتلتزم بتقديم خدمات عالية الجودة من خلال العمل الجماعي 
وتكريس الجهود للرقي بالضيافة في كل وقت وحين ليشعر ضيوفنا بالراحة. نطمح لتبني ثقافة تعزز 

التواصل الإيجابي مع جميع شركائنا لضمان نمو الشركة وتوسيع الرقعة الجغرافية.
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BRANDS...
We are delighted to introduce our exceptional collection of brands!

EWAA Hotels is an exquisite hospitality platform with a comprehensive portfolio which 
includes the best of the Kingdom. The brands collectively portray leisure, friendly 
staff, quality services and contemporary architecture and furniture.

Grand Plaza Hotels & Resorts Almuhaidb Residence Hotels

Almuhaidb  Hotel Apartments EWAA Express Hotels

EPC (EWAA Priviliges Club )

العلامات التجارية ...
يسعدنا تعريفكم بمجموعة استثنائية من علاماتنا التجارية المميزة تعتبر إيواء أفضل منصة للضيافة على الإطلاق فهي 
الودود  والطاقم  الراحة  بين  التجارية  العلامات  كل  تجمع  حيث  غيرها.  تفوق  والخدمات  المزايا  من  واسعة  مجموعة  تضم 

العصري. الجودة والأثاث  عالية  والخدمات 

المهيدب ريزيدنس للفنادق  جراند بلازا  للفنادق والمنتجعات 

المهيدب للأجنحة الفندقية المهيدب للأجنحة الفندقية 

المهيدب للأجنحة الفندقية 



EW
AA

 H
ot

el
s

Pg
 : 

9

GRAND PLAZA 

We Listen...

Established in 2011, Grand Plaza is a 4 STAR hotel that provides advanced architecture, 
spaces and great acquaintance to keep the guests inspired and motivated. It has developed 
a solid association with its customers and has accepted this trust as a responsibility to put 
our endeavors in satisfying what our valued guests need to make his stay remembered at 
the Grand Plaza Hotels & Resorts. Grand Plaza is an ideal blend of conventional Middle 
Eastern style and hospitality with the most unconventional variety of unrivaled quality 
services. 

We believe that what drives our business and its prosperity is our faithful duty towards our 
guests and hence we give our customers four star Hotels in Riyadh that richly combine 
the most perfect and proficient customer services with the luxuries expected by guests 
like 24 hour room service. Grand Plaza Hotels intend to provide exquisite and luxury air 
conditioned rooms and suites that portray modern architecture with traditional touches. It 
offers elegant services including capacious health facilities like spa and gym, enhanced 
dining options including international and local cuisines, free Wi-Fi service and provides 
an extensive variety of customized services to entertain social, personal and business 
events.

جراند بلازا

تأسس جراند بلازا عام 2011 وهو فندق 4 نجوم يتميز بتصميمه العصري مما ينعكس على رضا ضيوفه 
وسعادتهم. وقد بنت الشركة علاقة وثيقة مع عملائها ووضعت هذه الثقة محل مسؤولية تحتم بذل كل 
جهد لتلبية ما يحتاجه النزلاء لإقامة لا تنسى في فنادق ومنتجعات جراند بلازا. جراند بلازا يمزج بين 

الأسلوب الشرقي التقليدي العريق الذي يتسم بكرم الضيافة مع خدمات استثنائية غير تقليدية. 

نحن نؤمن بأن واجباتنا تجاه ضيوفنا هو ما يقود أعمالنا وازدهارنا، ومن ثم فإننا نقدم لضيوفنا غرف أربع 
نجوم في مدينة الرياض تجمع ما بين خدمات العملاء الأكثر كفاءة وتفاني مع الفخامة التي يستحقها 
ضيوفنا مثل خدمة الغرف على مدار الساعة. توفر فنادق جراند بلازا غرفا وأجنحة مكيفة وفاخرة ذات 
تصميم عصري حديث مع لمسات تقليدية، كما تقدم خدمات شتى بما في ذلك المرافق الصحية مثل 
السبا والأندية الرياضية وخيارات الطعام الواسعة بما في ذلك المأكولات العالمية والمحلية وخدمة الواي 
فاي المجانية، وكذلك مجموعة واسعة من الخدمات الخاصة للمناسبات الاجتماعية والشخصية واجتماعات 

الأعمال.
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Defining a new 
dimension of luxury. ““
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1.	 Grand Plaza Dhabab Hotel - Riyadh 
2.	 Grand Plaza Takhasosi Hotel - Riyadh
3.	 Grand Plaza Gulf Hotel - Riyadh 
4.	 Grand Plaza Hotel - Jezan ( Coming Soon...)
5.	 Grand Plaza KAFC Hotel - Riyadh ( Coming Soon...)
6.	 Grand Plaza Hotel - Al Khobar ( Coming Soon...)

Hold your events in the most stylish and spacious halls of Grand Plaza with customized 
services!
At Grand Plaza Hotels, we make it easier for you to plan your events and meetings by providing 
personalized services and surroundings. We offer air conditioned spacious halls with the 
latest audiovisual technology and instruments including LCD projectors, screens, flipcharts, 
wireless microphones, pen, pencils, marker boards and free high speed Wi-Fi facility. The 
availability of our highly trained staff makes your meetings and events coordinated and 
smooth, giving it a magical touch. We also provide technical assistance and onsite 
support for you. Personalized menu and coffee breaks can help refine your meeting 
experience with international and national cuisines to make it memorable and 
relaxing. 

Grand Plaza Properties :

Conference & Meeting Halls : 

فروع جراند بلازا:

فندق جراند بلازا الضباب - الرياض««
فندق جراند بلازا التخصصي - ا لرياض««
فندق جراند بلازا الخليج - الرياض««
فندق جراند بلازا المركز المالي - الرياض )قريبا(««
فندق جراند بلازا - جازان )قريبا(««
فندق جراند بلازا الخبر )قريبا(««

قاعات المؤتمرات:

أقم مناسباتك الخاصة في القاعات الأكثر رقيا وأناقة في جراند بلازا 
الخاصة!  الخدمات  مع 

بتقديم  وذلك  واجتماعاتك  لمناسباتك  التخطيط  عليك  يسهل  بلازا  جراند  فندق 
أفضل الخدمات والأماكن. لدينا قاعات فسيحة مكيفة مع أحدث التقنيات السمعية 
والميكروفونات  التوضيحية  واللوحات  والشاشات   LCD العرض  وأجهزة  والبصرية 
اللاسلكية والأقلام وأقلام الرصاص والسبورات وواي فاي مجاني عالي السرعة. 
اجتماعاتك ومناسباتك بلمساتنا  المدرب تدريباً عالياً بتنسيق  كما يسعد طاقمنا 
القائمة  تساعد  أن  يمكن  التقني.  والدعم  المساعدة  تقديم  وكذلك  السحرية، 
الشخصية واستراحات القهوة التي تتميز بالأطباق العالمية والمحلية على إضفاء 

الخاصة. رائع لا ينسى لمناسباتك  جو 
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Dining & Cafes

Catering Services: 

At Grand Plaza, we offer three diverse dining options where our guests can 
choose from the comprehensive menu of delicious items to treat their taste 
buds and enjoy food at comfort in casual and fine settings. We offer the 
following exclusive dining options. 

»» Sky view restaurant
»» Al Liwan Restaurant
»» Al Diwan Cafe

We offer a complete package of catering services for all types of events. Whether 
it’s a wedding reception, business gathering, social event or family celebrations, 
Grand Plaza’s expert catering team takes the responsibility to add flavor to your 
function to make it tremendous and a memorable one.

المطاعم والمقاهي:

نقدم ثلاثة خيارات متنوعة لتناول الطعام في جراند بلازا حيث يمكن للنزلاء الاختيار من قائمة 
الأطباق الواسعة التي تثير حاسة التذوق، كما يمكنهم الاستمتاع بالطعام المريح في أجواء 

غير رسمية وراقية. نحن نقدم خيارات تناول الطعام الحصرية التالية

مطعم سكائ فيو««
مطعم اليوان««
مقهى الديوان««

خدمات المطاعم:

لدينا مجموعة كاملة من خدمات تقديم الطعام لجميع أنواع المناسبات. سواء كان حفل زفاف 
أو اجتماع عمل أو مناسبة اجتماعية أو احتفالات عائلية، حيث يأخذ فريقنا المدرب على عاتقه 

مسؤولية إضفاء نكهة رائعة لا تنسى لمناسباتكم الخاصة.
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Feel Like Home...

AL MUHAIDB RESIDENCE & 
HOTEL APARTMENTS
Al Muhaidb Residence was founded in 1985 and now is successfully known as the most 
vibrant 3 start hotel residence in the Kingdom of Saudi Arabia. The concept is to meet guest 
expectation with limited budget. A unique concept build on two major pillars, Bed, Breakfast 
and Express Service while using the technology to automate the operation. The goal is to 
become, not only the number one in the brand amongst the competition, but a unique brand 
that offers a new and memorable guest experience in the 3 STAR hotel market. In 2014 the 
board had took a major step and rebranded Al Muhaidb Residence to become a unique 3 
STAR hotel concept. 

Staying in Al-Muhaidb Hotels is a budget friendly luxurious experience. Featuring views of 
the city center, Al-Muhaidb Hotels & Apartments are an exquisite collection of distinguished 
Hotels and Apartments that are ideally situated in the heart of the Kingdom of Saudi Arabia

Our creative way of providing personalized services to our distinguished guests has remained 
steady, warm and extraordinary enabling us to achieve 54 State of the art properties, covering 
14 cities in Kingdom of Saudi Arabia.

المهيدب ريزيدنس 

نشاطاً  في  الفنادق  أكثر  بأنه  بنجاح  الآن  ويُعرف   ،  1985 عام  ريزيدنس في  المهيدب  تأسس 
المفهوم  يعتمد  محدودة.  بميزانية  الضيف  توقعات  تلبية  بمفهوم  السعودية،  العربية  المملكة 
الفريد على ركيزتين رئيسيتين ، راحة السرير ، الإفطار والخدمة السريعة أثناء استخدام التكنولوجيا. 
الهدف هو أن تصبح رقم واحد في العلامة التجارية بين المنافسين ، علامة تجارية فريدة تقدم 
، اتخذ مجلس الإدارة   2014 3 نجوم. في عام  تجربة ضيف جديدة لا تُنسى في سوق الفنادق 

3 نجوم فريد من نوعه. المهيدب ريزيدنس ليصبح مفهوم فندق  خطوة كبيرة وأعاد تسمية 

الإقامة في فنادق المهيدب هي تجربة فاخرة. تتميز فنادق وشقق المهيدب بإطلالات على 
وسط المدينة ، وهي مجموعة رائعة من الفنادق والشقق المتميزة التي تقع في مكان مثالي 

السعودية العربية  المملكة  في قلب 

ظلت طريقتنا الإبداعية في تقديم خدمات شخصية لضيوفنا المتميزين ثابتة ودافئة وغير عادية 
مما مكننا من تحقيق 54 عقارًا حديثًا تغطي 14 مدينة في المملكة العربية السعودية.
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Bringing you Style 
and Comfort 

““
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32

05

01

01

02

02

02

02

01

01

01

Riyadh

Jeddah

Hafar Al Batin

Al Khobar

Al dawadmi

Al Taif

Sudair

Abha

Al Hassa

Al Khafji

Al Jubail

Find Us...

•	Riyadh 		  32

•	Jeddah		  05

•	Al Taif 			  02

•	Al Dawadmi		 02

•	Sudair			  02

•	Abha			   02

•	Al Khobar		  01

•	Al Hassa		  01

•	Al Khafji		  01

•	Al Jubail		  01

•	Hafar Al Batin	 01
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Because your stay 
is worthwhile 

““
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Explore the Explore the 

EWAA EXPRESS HOTELS فنادق ايوا اكسبريس 

3 نجوم الفاخرة بها غرف رائعة ذات  الفندق هو مشروع رائد لشركة فنادق إيواء من فئة  
الأساسية الراحة  تلبية  إلى  تهدف  بأناقة  مزينة  غرف  مع  ومعاصرة  فريدة  معمارية   هندسة 
راحة ووسائل  خدمات  فندق  سيوفر   ، المريحة  الإقامة  أماكن  عن  النظر  بغض   للنزلاء. 
 شخصية شاملة. سنفي بوعدنا لجعلك تنعم بأجواء غير عادية ونقدم لك المأكولات اللذيذة
 والمأكولات العربية والعالمية ، سواء كان اختيارك هو تناول طعام فاخر أو وجبة خفيفة صغيرة

لضيوفنا الراحة  توفير  عالياً  تدريباً  المدربون  اللطفاء  الغرفة. سيضمن موظفونا  في 

EWAA Express Hotel is a pioneer project of EWAA Hotels. It is a 3 Star Deluxe property 
having magnificent rooms of unique and contemporary architecture with elegantly 
adorned rooms intended to meet the essential comfort of the guests. Apart from the 
cozy accommodation, EWAA Express Hotel will provide comprehensive personalized 
services and amenities. We will live up to the promise of providing you an extraordinary 
ambience and bring you delicious food, Arabic and International cuisines, whether your 
choice is fine dining or little snack in the room. Our highly trained and courteous staff 
will ensure to provide our guests the comfort of home. 

 ” ”
DifferenceDifference

““
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1.	 Ewaa Express Jabar  - Riyadh 
2.	 Ewaa Express Khurais - Riyadh
3.	 Ewaa Express Alhamrah - Jeddah
4.	 Ewaa Express Rawdah - Jeddah
5.	 Ewaa Express Buraydah - Al Qaseem
6.	 Ewaa Express - Tabouk
7.	 Ewaa Express - Abha( Coming Soon...)
8.	 Ewaa Express - Aljouf ( Coming Soon) 
9.	 Ewaa Express- Jeddah Beach ( Coming Soon)

EWAA EXPRESS
Properties : فروع

ايوا اكسبريس جابر- الرياض««
ايوا اكسبريس خريص - الرياض««
ايوا اكسبريس الحمراء - جدة««
ايوا اكسبريس الروضة - جدة««
ايوا اكسبريس بريدة - القصيم««
ايوا اكسبريس - تبوك««
ايوا اكسبريس - ابها )قريبا ...(««
ايوا اكسبريس - الجوف )قريبا(««
ايوا اكسبريس - الشاطئ - جده )قريبا(««

ALL-YOU-CAN-EAT BREAKFAST FOR LESS
Start the day with a tasty unlimited buffet at an affordable price.

Indulge every bite with something sweet, salty or sweet and salty at EWAA break-
fast buffet!

Fresh Pastries, Fresh Fruits & Fresh Condiments....
TASTEFUL MORNING

 يمكنك تناول كل ما  تريد بمقابل أقل

تمتع بألذ المأكولات المالحة و الحلوة في بوفية الإفطار.

ابدأ يومك ببوفيه لذيذ ومتنوع وبأسعار معقولة.

معجنات طازجة ، فواكه طازجة وتوابل طازجة 
صباح لذيذ

ايوا اكسبريس 
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KANAR CAFÉ
The Kanar Café is an ideal venue for meetings with wonderful variety 
of fresh drinks including the best of delicious hot drinks, pastries, 
desserts, sandwiches and other snacks.

مقهى كنار

يعــــد مقهــــى كنــــار مكانــــاً مثاليــــاً للإجتماعــــات مــع اختيــــارات رائعــة 
مــن المشــروبات الطازجــة بينهــا أفضــل أنــواع المشــروبات الســاخنه 
المتنوعــة،  والسندويتشــــات  والحلويــــات،  الشــــهية،  والمعجنــــات 

وغيرهــــا مــــن الوجبــــات الخفيفــــة
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RECREATION & FITNESS
Gym ,,, by slang definition the place to work-out joyfully, keep fit, and stay healthy.

Ewaa Hotels fellows designed it for you, for your work out. You need to simply jog, walk, exercise or work-out. Just 
pullout your sports suit, legging and running shoes and straight to the E-waa Gym.
You are the only one to decide, and do whatever you want & Exercise as much as you can and want. Less or more 
exercising… it is there for you….

الترفية واللياقة البدنية

تحكـي الخدمـات الترفيهيـة فـي فنـدق ايـوا اكسـبريس قصـة فـى فـن الإسـترخاء وتدليـل النفـس. يضـم 
ايــــوا اكســــبريس مجموعــــة مــــن أجهــــزة اللياقــــة البدنيــــة و المدربيــن المتميزيــن فــي آن واحــد في  مركــز 

صحـي علـى أحـدث طـراز للرجـال.

CONNECT SOCIALISE, MEET
Ewaa Express Hotel is the ultimate destination for meetings and special events. We offer exclusive customized 
services, décor and facilities to suit the needs of both corporate and leisure guests. 

All meeting halls offer free Wi-Fi internet access and are equipped with the latest audiovisual technology. 
For more information or to make a reservation please call :
Toll Free 920000004 or call reception of your staying hotel.

تواصل و اجتمع

يســـعى ايـــوا اكســـبريس ليكـــون المقصـــد الأهــم والأكثــر تميـــزاً للإجتماعـــات والمناســـبات الخاصـــة نوفـــر 
لــــك احــــدث التكنولوجيــــا و التقنيــــات الســــمعية والبصريــــة و خدمــــة الــــواي فــــاي المجانيــــة. التركيــــز علـــى 
الاهتمـــام بالتفاصيـــل والمـــكان العصــري يضمنـــان أن   تكـــون كل مناســـبة جديـــرة بالملاحظــة والتذكـــر. 

ففريقنـــا المحتـــرف المـــدرب جيـــدا يهتـــم بـــأن يجعـــل كل مناســـبة ناجحـــة ولا تنســـى.
للاستفسار والحجز الرجاء الاتصال على الرقم المجاني: 920000004
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Find US.....

Riyadh

Jeddah

Buraydah

Tabuk

Al Jouf

Abha

Khamees Masheet

- Ewaa Express, Al Hamrah
- Ewaa Express, Khurais

- Ewaa Express, Al Maddi
- Ewaa Express, Rodha
- Ewaa Express, Jeddah Beach 

- Ewaa Express, Buraydah

- Ewaa Express, Tabuk

- Ewaa Express, Tabuk COMING SOON...

COMING SOON...

COMING SOON...

COMING SOON...

- Ewaa Express, Abha

- Ewaa Express, Khamees Masheet

Khamees 
Masheet

ابحث عنا

 الرياض

 جده

بريده

تبوك

الجوف

أبها

خميس مشيط
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hotel Naviti by Warwick - Al Dammam

فندق نافيتي ورويك الدمام
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hotel Naviti by Warwick - Al Khobar

فندق نافيتي ورويك الخبر
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hotel Salsabil by Warwick - Jeddah

فندق سلسبيل ورويك جده
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MERITS

»» Easy accessibility to Kingdom landmarks due to city center locations

»» Spacious rooms with elegant architecture.

»» Friendly, well trained and professional staff 

»» Instant availability of staff to connect with the clients

»» Advanced tools and mechanism for cleaning and laundry

»» Great value for money

»» Extraordinary and productive guest experience that meets 
	 their desires and needs.  

»» Strict adherence to the moral standards and ethical principles of hospitality. 

»» Tool Free customer services 24/

»» Book us from our website www.ewaahotels.com

»» Book us from Application ( Ewaahotels) 

المزايا

القرب من معالم المملكة بسبب مواقعنا التي تتمركز ««
        في وسط المدينة.

غرف فسيحة تتميز بتصاميم عصرية أنيقة.««

طاقمنا ودود محترف ومدرب تدريبا جيدا.««

يمكن التواصل مع موظفينا على مدار الساعة.««

أجهزة متقدمة للتنظيف والغسيل.««

قيمة رائعة مقابل المال.««

تجربة استثنائية تلبي رغبات الضيوف واحتياجاتهم.««

الالتزام التام بالمعايير الأخلاقية والمبادئ الأخلاقية للضيافة««

خدمة الرقم الموحد على مدار 24 ساعة /7 أيام««

خدمة الحجز المسبق عن طريق الموقع الإلكتروني ««

»» Ewaahotels خدمة الحجز المسبق عن طريق التطبيق
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SERVICES
Since 1985, over one thousand five hundred major Saudi and international companies 
have been our clients. At EWAA Hotels, our guests can enjoy a variety of facilities like air 
conditioned luxurious rooms with appropriate seating arrangements and well equipped 
kitchen, free high speed Wi-Fi, 24, hour room service, exclusive dining options, free 
parking and highly trained and affectionate staff to assist you round the clock. 

Wherever you go in the Kingdom, EWAA Hotels will be ultimate luxury decision that you 
make.

»» Hotels & Resorts 

»» Restaurants 

»» VIP Lounges

»» Food and beverage

»» Parking

»» Banquet Service/ Catering 

»» Housekeeping

»» Laundry 

»» Health Club

»» Business Center

»» Room Service (24/7)

»» Free WiFi

»» Swimming Pool

»» Transportation

خدماتنا

مع  مكيفة  فاخرة  غرف  مثل  المرافق  من  متنوعة  بمجموعة  الاستمتاع  للضيوف  يمكن 
على  السرعة  عالية  مجانية  فاي  واي  وخدمة  كامل  بشكل  مجهز  ومطبخ  مريحة  جلسات 
مدار الساعة وخيارات حصرية لتناول الطعام ومواقف مجانية للسيارات وطاقم مدرب تدريباً 
عالياً يسعد بخدمتك ومساعدتك في أي وقت.أينما كنت المهيدب هو قرارك الفخم الذي 

تتخذه.

الفنادق والمنتجعات««
المطاعم««
صالات كبار الشخصيات««
الطعام والشراب««
مواقف السيارات««
خدمات الموائد / تقديم الطعام ««
تنظيف الغرف ««

غسيل الملابس ««
النادي الصحي««
مركز الأعمال ««
خدمة الغرف على مدار الساعة««
 واي فاي مجاني ««
حمام سباحة ««
النقل ««
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EWAA Hotels & Resorts offer exclusive benefits to our valued guests through EWAA 
Privileges Club. It is a loyalty program to reward our local and international guests. 
It is our pleasure to maintain acquaintance with our valued clients and business 
partners. Our guests can enjoy great discounts and benefits at our elegant hotels just 
by presenting their privileges card because we believe that as a privileged client they 
deserve the best. You can avail offers and discounts on the following:

Dining Complimentary
Vouchers

Free Stays

تقدم فنادق ومنتجعات إيواء مزايا حصرية لعملائنا الكرام من خلال نادي إيواء للتميز وهو برنامج الولاء 
لمكافأة ضيوفنا المحليين والدوليين. فمن دواعي سرورنا أن نبقى على تواصل مع عملائنا وشركائنا 
الكرام. يمكن لضيوفنا الاستمتاع بخصومات ومزايا رائعة في فندقنا الفاخر بمجرد تقديم بطاقة التميز. 

يمكنك الاستفادة من العروض والخصومات على ما يلي:

الطعام
قسائم مجانية

إقامة مجانية

World of luxurious Privilege
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Unlock 
The Potential...

HUMAN CAPITAL

Over 1000 dedicated and fully trained employees, EWAA Hotels considers the investment 
in its human capital as the major pillar of becoming sustainable and successful, along with 
serving the community where it operates.
“By serving our employees, we serve the community we operate within” which is the vision 
of EWAA Hotels.

“To serve, is to teach”,  that is why EWAA Hotels are keen about the investment in its 
dedicated employees and always ensuring that the knowledge, know-how and updated 
information in the field is communicated to all categories of  employees through a well-
structured training and human development programme.

EWAA Hotels believe that without investing on their committed employees, there is 
no other way to succeed, not just to succeed but to create a sustainable business 
for the stakeholders of the company in which the employees are a part of the 
stakeholders.
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STRATEGY

We have a clear long-term strategy which is based on our purpose, vision, mission 
and values. It is the foundation which helps us successfully to shape the future of 
our company.

By 2020 and beyond, EWAA Hotels will generate continued profitable growth, to 
become more customer-focused, more innovative, more agile and fully digitized in 
our internal processes and customer-facing activities.

JUMP IN“

“with everyone else or 
jump right

To achieve this ambition, we will focus on four strategic priorities and financial am-
bitions for the coming years. In addition, we aim to promote sustainability in all our 
business activities, reinforcing our leading position.
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CORPORATE CULTURE
“Creating sustainable value” is our purpose that unites all of us at EAWA 
Hotels.

We create value – for our clients and business partners, for our teams 
and our people, for our shareholders as well as for the wider society and 
communities, in which we operate. EWAA Hotel’s employees will always put 
their passion, pride and enthusiasm into making this happen.

Our corporate culture and our purpose, vision, mission and values unite 
our diverse workforce and provide a clear framework and guidance. Locally 
binding behavioral rules are specified in a series of codes. They provide 
guidance for the behavior and actions of our employees in all our business 
areas around the Kingdom of Saudi Arabia.
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KEY CLIENTS

»» Government Offices

»» Ministries 

»» Diplomat

»» Banking and Finance

»» Pharmaceutical and Medical

»» Engineering and Construction

»» Education and Training Centers

»» Oil & Gas

»» IT and Telecommunication

»» Travel Agents and Wholesalers

»» Airlines 

»» Retail



VICE PRESIDENT
From the 

EWAA is committed to proceed with its convention of giving remarkable guest experience worldwide. Our 

goal is to recognize opportunities to meet the expectations of local and international communities. We 

have built up a plan that will accomplish our target of providing the ultimate luxury experience to our 

guests by amplifying our endeavors to act proficient and in a cordial way while being socially capable.  

We will lead endeavors to expand the company income and reservations through the advancement 

of existing business. We prepare, mentor and constantly build up the Business Development Team to 

work efficiently to fulfill the business vision. We align the business aim with business strategies. Our 

team will assess precisely market blends and trends and perform surveys for efficient management. 

Appropriate marketing initiatives will be taken to explore opportunities in order to generate income. 

Practice of Global Revenue Management Standards will fortify the company growth and success.  We 

believe success does not come with this alone but by training team members to use modern tools like 

Key Performance Indicator (KPIs), report composition and critical analysis to illustrate opportunities, 

business advancements and show customer satisfaction so that appropriate measures can be taken. 

We look forward to keep up successful working relations with all key partners and suppliers to make this 

year, a year of hospitality and care.

VP Business Development

EWAA Hotels

Sincerely,

رسالة من نائب المدير 

تعتزم إيواء مواصلة التزامها بتقديم الخدمات الاستثنائية حول العالم، فنحن نهدف إلى انتهاز 
الفرص لتلبية المتطلبات المحلية والدولية، ومن أجل ذلك وضعنا خطة لنحقق ما نسعى إليه من 
توفير خدمات فاخرة يتمتع من خلالها زوارنا بأقصى درجات الرفاهية، وذلك عبر تكثيف جهودنا 

للعمل باحترافية وبكل ودية بجانب الحفاظ على الإطار الاجتماعي.

وسوف نبذل الجهود لزيادة دخل الشركة والحجوزات لدينا عبر تطوير الأعمال القائمة في الوقت 
الحالي، فنحن نقوم بإعداد فريق تطوير الأعمال وتوجيههم ليعملوا على تحقيق رؤيتنا بكفاءة 
عالية ومساندتهم على ذلك، كما أننا نتبع استراتيجيات العمل التي تتماشى مع الأهداف المراد 
الاستطلاعات  واجراء  عالية  بدقة  وتوجهاته  السوق  تقلبات  تقييم  خلال  من  وذلك  تحقيقها، 
وتطبيق  الأرباح،  زيادة  أجل  من  خدماتنا  لتسويق  التوجه  إلى  بالإضافة  الإدارة،  فاعلية  لضمان 

المعايير العالمية لإدارة الأرباح التي ستعزز من نمو الشركة ونجاحها.

ونحن نؤمن أننا لن نحقق النجاح من خلال ذلك فحسب بل أيضا من خلال تدريب أعضاء الفريق 
والتحليل  التقارير  وكتابة  الرئيسي  الأداء  مؤشر  أدوات  مثل  الحديثة  الأدوات  استخدام  على 
النقدي التي توضح مدى التقدم في العمل والفرص المتاحة لذلك ومدى رضا الزبائن عن خدماتنا 
لكي يتم اتخاذ الاجراءات المناسبة، وكما أننا نسعى لتوطيد علاقاتنا الناجحة مع جميع شركائنا 

والممولون لجعل هذا العام هو عام الضيافة!

مع خالص الشكر والامتنان،

نائب المدير

إدارة تطوير الأعمال



top management

Chief Executive Officer (CEO)

Chief Operation Officer (COO)

Abdulmajid Ali Al Muhedib

Abdulaziz Ali Al Muhedib



CONTACT US...

AL MUHAIDB 
RESIDENCE

AL MUHAIDB 
HOTEL APARTMENTS

HEAD OFFICE

5430 Makkah Al Mukkarma Branch Rd, Umm Al 
Hammam Ash Sharqi, Ar Riyadh 6148-12321
Kingdom of Saudi Arabia. 

Toll Free

920000004

RIYADH
Almuhaidb  Down Town
Riyadh

Almuhaidb Salahuddin
Riyadh

Almuhaidb Residence Ghranta
Riyadh

Almuhaidb  Jarir
Riyadh

Almuhaidb  Al Takhasosi
Riyadh

Almuhaidb  Al Diwan
Riyadh

Almuhaidb Value
Riyadh

Almuhaidb Residence Almalaz
Riyadh

Almuhaidb Olaya
Riyadh

Almuahidb  Sudir
Riyadh 

Almuahidb Residence 
Altakhsosi
Riyadh

JEDDAH
Almuahidb Residence Almaadi
Jeddah

HAFAR AL BATIN
Almuahidb  Aldawli 
Hafar Al Batin

TAIF

Almuhaidb Resort Alhada
Taif

ABHA
Almuahidb Residence Abha 
Abha

AL KHAFJI
Almuahidb Residence Alkhafji 
Alkhafji

AL JUBAIL
Almuahidb Residence Al Jubail 
Al Jubail

AL AHSA
Almuahidb Residence Al Ahsa 
Al Ahsa

RIYADH
Almuhaidb Suites Takhasosi 
Riyadh 

Almuhaidb Suites Sulimanya
Riyadh

Al Muhaidb Al Olaya Khuraise
Riyadh

Al Muhaidb Nadwaa
Riyadh

Al Muhaidb Tahliya
Riyadh

Al Muhaidb Almalaz Jamia Road
Riyadh

Al Muhaidb Apartments 
Khanshalila, Riyadh

Al Muhaidb  Dala
Riyadh

Al Muhaidb Hotel Apartments 
Takhasosi, Riyadh

Al Muhaidb Almalaz Hotel 
Apartments, Riyadh

Al Muhaidb Narges
Riyadh

Almuhaidb King Abdul Aziz
Riyadh

Al Muhaidb Suites Khanshalila, 
Riyadh

JEDDAH
Almuhaidb Suites
Jeddah

Almuhaidb Hotel Apartments 
Jeddah

HAFAR AL BATIN
Almuhaidb Medan  
Hafar Al Batin

KHOBAR
Almuhaidb Khober Sea View  
Khobar

Al Muhaidb Hotel Apartments 
Suwaidi, Riyadh

Almhuadib  Suites Suwaidi
Riyadh

Al Muhaidb Hotel Apartments 
Suwaidi, Riyadh

Al Mhuadib  Suites Suwaidi
Riyadh

Al Muhaidb Azizia  - road hair
Riyadh 

Al Muhaidb Azizia
Riyadh

Al Muhaidb Riyad gallery
Riyadh

Al Muhaidb Sulimanya 
Apartments, Riyadh

Al Muhaidb Medical  City
Riyadh

Al Muhaidb Almalaz Suites
Riyadh

Al Muhaidb Hotel Apartments 
Almalaz Riyadh

Al Muhaidb Hotel  Apartments 
Takhasosi, Riyadh

info@ewaahotels.com www.ewaahotels.com



T. +966 11 482 7911 E. info@ewaahotels.com 

Ewaahotels.com


